



---

# THE YUKON GAZETTE

---

Printed by Authority of the King's Printer

PARTS I AND II

---

# LA GAZETTE DU YUKON

---

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur du Roi

PARTIES I ET II

---

Volume 42 Number 09

Whitehorse, September 15, 2023

---

---

volume 42 Numéro 09

Whitehorse, 15 septembre 2023

---

**PUBLICATION AND SUBSCRIPTION**

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the King’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index .....	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index.....	\$75.00
Single issues, Parts I and II .....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December .....	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

**ISSN 0715-2213**

**PUBLICATION ET ABONNEMENT**

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur du Roi. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel) .....	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II .....	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre .....	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

**ISSN 0715-2213**





**THE YUKON GAZETTE**

**LA GAZETTE DU YUKON**

**TABLE OF CONTENTS**

**TABLE DES MATIÈRES**

Item	Page
<b>PART I</b>	
CHANGE OF NAME NOTICES .....	1
NOTICES .....	2
APPOINTMENTS .....	3
CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES	
TRUST ACT .....	3
WILDLIFE ACT .....	3
WORKERS' SAFETY AND COMPENSATION ACT .....	4
COURT OF APPEAL ACT .....	4
COURT OF APPEAL ACT .....	4
HOSPITAL ACT .....	5
MEDIATION BOARD ACT .....	5
MEDIATION BOARD ACT .....	5
SUPREME COURT ACT .....	6
SUPREME COURT ACT .....	6
SUPREME COURT ACT .....	6
MINISTERIAL ORDERS .....	7
MARRIAGE ACT .....	7
CORRECTIONS ACT, 2009 .....	7
TERRITORIAL COURT ACT .....	8
MARRIAGE ACT .....	8
COMMISSIONER ORDERS (CO) .....	9
BANKRUPTCY AND INSOLVENCY ACT (CANADA) .....	9
<b>PART II</b>	
REGULATIONS .....	10

Article	Page
<b>PARTIE I</b>	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM .....	1
AVIS .....	2
NOMINATIONS .....	3
LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES .....	3
LOI SUR LA FAUNE .....	3
LOI SUR LA SÉCURITÉ ET L'INDEMNISATION DES TRAVAILLEURS .....	4
LOI SUR LA COUR D'APPEL .....	4
LOI SUR LA COUR D'APPEL .....	4
LOI SUR LES HÔPITAUX .....	5
LOI SUR LE CONSEIL DE MÉDIATION .....	5
LOI SUR LE CONSEIL DE MÉDIATION .....	5
LOI SUR LA COUR SUPRÊME .....	6
LOI SUR LA COUR SUPRÊME .....	6
LOI SUR LA COUR SUPRÊME .....	6
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS .....	7
LOI SUR LE MARIAGE .....	7
LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS .....	7
LOI SUR LA COUR TERRITORIALE .....	8
LOI SUR LE MARIAGE .....	8
ORDRES DES COMMISSAIRES (OC) .....	9
LOI SUR LA FAILLITE ET L'INSOLVABILITÉ (CANADA) .....	9
<b>PARTIE II</b>	
RÈGLEMENTS .....	10



**TABLE OF CONTENTS**

**TABLE DES MATIÈRES**

---

<b>CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT.....</b>	<b>10</b>	<b>LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE.....</b>	<b>10</b>
<b>MINISTER'S ADVISORY COUNCIL ON WOMEN AND GENDER EQUITY ACT .....</b>	<b>11</b>	<b>LOI SUR LE CONSEIL CONSULTATIF DU MINISTRE SUR LA FEMME ET L'ÉQUITÉ DES GENRES.....</b>	<b>11</b>
<b>MINISTERIAL ORDERS .....</b>	<b>12</b>	<b>ARRÊTÉS MINISTÉRIELS.....</b>	<b>12</b>
<b>FINANCIAL ADMINISTRATION ACT .....</b>	<b>12</b>	<b>LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES .....</b>	<b>12</b>
<b>OIL AND GAS ACT .....</b>	<b>12</b>	<b>LOI SUR LE PÉTROLE ET LE GAZ .....</b>	<b>12</b>





**PART I**

**PARTIE I**

**CHANGE OF NAME NOTICES**

**AVIS DE CHANGEMENT DE NOM**

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Tarek Alobaidy BOS**  
 Previous Name: **Tarek BOS-JABBAR**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 15 day of August, 2023*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Eva OLLIE**  
 Previous Name: **Eva OLIE**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 30 day of August, 2023*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Olive Eileen PATERSON-BALL**  
 Previous Name: **Olive PATERSON-BALL**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 30 day of August, 2023*



**NOTICES**

**AVIS**

**BUSINESS CORPORATIONS ACT, NOTICE OF PROCESS**

Notice is hereby given that pursuant to Section 286 and 287 of the Business Corporations Act of Yukon, a notice has been issued to the following corporations:

**1618816 ALBERTA LTD.**

Registry number **637378**

**1791515 ALBERTA LTD.**

Registry number **637379**

**Providing notice:**

1. Lorne N. Austring has resigned as attorney in Yukon.
2. Gregory A. Fekete has resigned as alternate attorney in Yukon.
3. The above-mentioned corporations have failed to file a Notice of change of Attorney for Service as required.
4. Should the required documents not be submitted by **December 19, 2023**, the Registrar of Corporations will cancel the registrations of the corporations in Yukon.

*Fred Pretorius, Registrar of Corporations*



**APPOINTMENTS**

FILED

O.I.C. 2023/108 - 10 August, 2023

**CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES TRUST ACT**

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Crime Prevention and Victim Services Trust Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Kent Langley is appointed as a member of the Crime Prevention and Victim Services Trust board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 10 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

FILED

O.I.C. 2023/109 - 10 August, 2023

**WILDLIFE ACT**

Pursuant to subsection 192(2) of the *Wildlife Act* and subsection 2.1(2) of the *Concession and Compensation Review Board Regulations*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Alexandra H. de Jong Westman is appointed as an alternate member of the Concession and Compensation Review Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 10 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

**NOMINATIONS**

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/108 - 10 août 2023

**LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi sur le Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes*, décrète :

**1** Kent Langley est nommé membre du conseil d'administration du Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/109 - 10 août 2023

**LOI SUR LA FAUNE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 192(2) de la *Loi sur la faune* et au paragraphe 2.1(2) du *Règlement sur le Conseil de révision des concessions et de l'indemnisation*, décrète :

**1** Alexandra H. de Jong Westman est nommée membre suppléante du Conseil de révision des concessions et de l'indemnisation pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*



FILED

O.I.C. 2023/110 - 10 August, 2023

**WORKERS' SAFETY AND COMPENSATION ACT**

Pursuant to paragraph 157(3)(c) of the *Workers' Safety and Compensation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Michael Travill is appointed as chair of the appeal tribunal for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 10 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

FILED

O.I.C. 2023/111 - 24 August, 2023

**COURT OF APPEAL ACT**

Pursuant to subsection 9(2) of the *Court of Appeal Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Joan Peddle is appointed as registrar of the Court of Appeal.

**2** The appointment of Justin Gorczyca as registrar of the Court of Appeal made by Order-in-Council 2018/19 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

FILED

O.I.C. 2023/112 - 24 August, 2023

**COURT OF APPEAL ACT**

Pursuant to subsection 9(2) of the *Court of Appeal Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Andrea Bailey is appointed as a deputy registrar of the Court of Appeal.

**2** The appointment of Lisa Robinson as a deputy registrar of the Court of Appeal made by Order-in-Council 2015/112 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/110 - 10 août 2023

**LOI SUR LA SÉCURITÉ ET L'INDEMNISATION DES TRAVAILLEURS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 157(3)c) de la *Loi sur la sécurité et l'indemnisation des travailleurs*, décrète :

**1** Michael Travill est nommé président du tribunal d'appel pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/111 - 24 août 2023

**LOI SUR LA COUR D'APPEL**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 9(2) de la *Loi sur la Cour d'appel*, décrète :

**1** Joan Peddle est nommée registraire de la Cour d'appel.

**2** La nomination de Justin Gorczyca à titre de registraire de la Cour d'appel, effectuée par le Décret 2018/19, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/112 - 24 août 2023

**LOI SUR LA COUR D'APPEL**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 9(2) de la *Loi sur la Cour d'appel*, décrète :

**1** Andrea Bailey est nommée registraire adjointe de la Cour d'appel.

**2** La nomination de Lisa Robinson à titre de registraire adjointe de la Cour d'appel, effectuée par le Décret 2015/112, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023





FILED

O.I.C. 2023/113 - 24 August, 2023

### HOSPITAL ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(d) of the *Hospital Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Wayne Potoroka is appointed as a member of the Yukon Hospital Corporation board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

FILED

O.I.C. 2023/114 - 24 August, 2023

### MEDIATION BOARD ACT

Pursuant to subsection 2(2) of the *Mediation Board Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Joan Peddle is appointed as a member of the mediation board.

**2** The appointment of Justin Gorczyca as a member of the mediation board made by Order-in-Council 2018/23 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

FILED

O.I.C. 2023/115 - 24 August, 2023

### MEDIATION BOARD ACT

Pursuant to subsection 2(1) and 2(6) of the *Mediation Board Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Andrea Bailey is appointed as a member and chair of the mediation board.

**2** The appointment of Lisa Robinson-Fernandes as a member and chair of the mediation board made by Order-in-Council 2022/33 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/113 - 24 août 2023

### LOI SUR LES HÔPITAUX

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)d) de la *Loi sur les hôpitaux*, décrète :

**1** Wayne Potoroka est nommé membre du conseil d'administration de la Régie des hôpitaux du Yukon, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/114 - 24 août 2023

### LOI SUR LE CONSEIL DE MÉDIATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2(2) de la *Loi sur le Conseil de médiation*, décrète :

**1** Joan Peddle est nommée membre du Conseil de médiation.

**2** La nomination de Justin Gorczyca à titre de membre du Conseil de médiation, effectuée par le Décret 2018/23, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/115 - 24 août 2023

### LOI SUR LE CONSEIL DE MÉDIATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2(1) et 2(6) de la *Loi sur le Conseil de médiation*, décrète :

**1** Andrea Bailey est nommée membre et présidente du Conseil de médiation.

**2** La nomination de Lisa Robinson-Fernandes à titre de membre et présidente du Conseil de médiation, effectuée par le Décret 2022/33 est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023



FILED

O.I.C. 2023/116 - 24 August, 2023

**SUPREME COURT ACT**

Pursuant to sections 6 and 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Larissa Ferland is appointed person before whom a judge of the Supreme Court may take and subscribe the oath referred to in section 6.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

FILED

O.I.C. 2023/117 - 24 August, 2023

**SUPREME COURT ACT**

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The appointment of Edwige Graham as clerk of the Court made by Order-in-Council 2011/61 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

FILED

O.I.C. 2023/118 - 24 August, 2023

**SUPREME COURT ACT**

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Andrea Bailey, Jody Fraser, Edwige Graham and Aldrin Manalad are appointed as deputy clerks of the Court.

**2** The appointment of Justin Gorczyca as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2009/237 is revoked.

**3** The appointment of Lisa Robinson as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2013/185 is revoked.

**4** The appointment of Lauren Webster as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2019/126 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/116 - 24 août 2023

**LOI SUR LA COUR SUPRÊME**

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 6 et 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

**1** Larissa Ferland est nommée à titre de personne devant laquelle un juge de la Cour suprême peut prêter et souscrire au serment dont il est fait mention à l'article 6.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/117 - 24 août 2023

**LOI SUR LA COUR SUPRÊME**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

**1** La nomination d'Edwige Graham à titre de greffière de la Cour, effectuée par le Décret 2011/61, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/118 - 24 août 2023

**LOI SUR LA COUR SUPRÊME**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

**1** Andrea Bailey, Jody Fraser, Edwige Graham et Aldrin Manalad sont nommés greffiers adjoints de la Cour.

**2** La nomination de Justin Gorczyca à titre de greffier adjoint de la Cour, effectuée par le Décret 2009/237, est révoquée.

**3** La nomination de Lisa Robinson à titre de greffière adjointe de la Cour, effectuée par le Décret 2013/185, est révoquée.

**4** La nomination de Lauren Webster à titre de greffière adjointe de la Cour, effectuée par le Décret 2019/126, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023



**MINISTERIAL ORDERS**

FILED

M.O. 2023/36 - 7 August, 2023

**MARRIAGE ACT**

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

- 1 Hyder Bos-Jabbar is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 19, 2023.
- 2 Dawson Barnes is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 9, 2023.
- 3 Donald Rogers is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 26, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

FILED

M.O. 2023/37 - 11 August, 2023

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

- 1 Aaron Geary is appointed as a probation officer.

Dated at Whitehorse, Yukon this 11 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS**

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/36 - 7 août 2023

**LOI SUR LE MARIAGE**

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

- 1 Hyder Bos-Jabbar est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 19 août 2023.
- 2 Dawson Barnes est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 9 septembre 2023.
- 3 Donald Rogers est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 26 septembre 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/37 - 11 août 2023

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES  
CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

- 1 Aaron Geary est nommé agent de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*



FILED

M.O. 2023/39 - 25 August, 2023

**TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to subsection 57(1) of the *Territorial Court Act*, the Minister of Justice orders

**1** The appointment of Bonnie Guy as a justice exercising administrative functions made by Ministerial Order 2012/05 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of August, 2023

FILED

M.O. 2023/40 - 28 August, 2023

**MARRIAGE ACT**

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

**1** Pauline Frost-Hanberg is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 2, 2023.

**2** Steve Smith is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 2, 2023.

**3** Jean McLean is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 2, 2023.

**4** Andrew Craigen is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 16, 2023.

**5** Robin Walker is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 20, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of August, 2023

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/39 - 25 août 2023

**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

Le ministre de la Justice, conformément au paragraphe 57(1) de la *Loi sur la Cour territoriale*, arrête :

**1** La nomination de Bonnie Guy à titre de juge de paix pour l'exercice de fonctions administratives, effectuée par l'Arrêté ministériel 2012/05, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 jour de août 2023

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/40 - 28 août 2023

**LOI SUR LE MARIAGE**

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

**1** Pauline Frost-Hanberg est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 2 septembre 2023.

**2** Steve Smith est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 2 septembre 2023.

**3** Jean McLean est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 2 septembre 2023.

**4** Andrew Craigen est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 16 septembre 2023.

**5** Robin Walker est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 20 septembre 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 jour de août 2023



**COMMISSIONER ORDERS (CO)**

FILED

C.O. 2023/11 – 24 August 2023

**BANKRUPTCY AND INSOLVENCY ACT (CANADA)**

Pursuant to paragraph 184(c) of the *Bankruptcy and Insolvency Act (Canada)*, the Commissioner orders

- 1** Andrea Bailey and Joan Peddle are appointed as registrars in bankruptcy.
- 2** The appointment of Andrea Bailey, Justin Gorczyca and Lisa Robinson as deputy registrars in bankruptcy made by Commissioner's Order 2018/02 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

**ORDRES DES COMMISSAIRES (OC)**

DÉPOSÉ

O.C. 2023/11 - 24 août 2023

**LOI SUR LA FAILLITE ET L'INSOLVABILITÉ (CANADA)**

La commissaire, conformément à l'alinéa 184c) de la *Loi sur la faillite et l'insolvabilité (Canada)*, décrète :

- 1** Andrea Bailey et Joan Peddle sont nommées registraires en matière de faillite.
- 2** Les nominations d'Andrea Bailey, Justin Gorczyca et Lisa Robinson à titre de registraires adjoints en matière de faillite, effectuées par le Décret 2018/02, sont révoquées.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023





## PART II

### REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2023/107 - 8 August, 2023

#### CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT

Whereas the Commissioner in Executive Council is informed that fire may immediately threaten the area described in the Schedule to this Order, and is of the opinion that a peacetime disaster exists:

Therefore, pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Commissioner in Executive Council declares that:

a state of emergency exists in the part of Yukon described in the Schedule to this Order.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

## PARTIE II

### RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/107 - 8 août 2023

#### LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE

Attendu que la commissaire en conseil exécutif est informée qu'un danger imminent existe en raison d'incendie pour la région décrite à l'annexe du présent décret et que cela constitue, selon elle, une catastrophe en temps de paix;

À ces causes, la commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, déclare :

que l'état d'urgence existe dans la région du Yukon décrite à l'annexe du présent décret.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



FILED

O.I.C. 2023/119 - 24 August, 2023

**MINISTER'S ADVISORY COUNCIL ON WOMEN AND GENDER EQUITY ACT**

Pursuant to the *Minister's Advisory Council on Women and Gender Equity Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Minister's Advisory Council on Women and Gender Equity Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 24 day of August, 2023

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/119 - 24 août 2023

**LOI SUR LE CONSEIL CONSULTATIF DU MINISTRE SUR LA FEMME ET L'ÉQUITÉ DES GENRES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur le Conseil consultatif du ministre sur la femme et l'équité des genres*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement sur le Conseil consultatif du ministre sur la femme et l'équité des genres* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 jour de août 2023

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

## MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2023/35 - 4 August, 2023

### FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to the *Financial Administration Act*, and section 3 of the *Waste Disposal Sites Regulation*, the Minister of Community Services orders

**1** The attached *Third Waste Disposal Sites Non-Payable Charges Order (2023)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

FILED

M.O. 2023/38 - 14 August, 2023

### OIL AND GAS ACT

Pursuant to the *Oil and Gas Act*, the Minister of Energy, Mines and Resources orders

**1** The attached *Order to extend renewal terms of Chance Oil and Gas Limited permits (2023)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of August, 2023

*This notice was published in the Whitehorse Star on 18 August 2023.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

## ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/35 - 4 août 2023

### LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

Le ministre des Services aux collectivités, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques* et l'article 3 du *Règlement portant sur les installations d'élimination des déchets*, arrête :

**1** Est établi l'Arrêté ministériel numéro trois de 2023 sur les redevances non payables pour l'usage des installations d'élimination des déchets paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/38 - 14 août 2023

### LOI SUR LE PÉTROLE ET LE GAZ

Le ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources, conformément à la *Loi sur le pétrole et le gaz*, arrête :

**1** Est établi l'Arrêté de 2023 portant prolongation de la durée de renouvellement des permis de Chance Oil and Gas Limited paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de août 2023

*Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 18 août 2023.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*





